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Zastupnica Neira Dizdarević
Naša stranka 
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KJKP VODOVOD I KANALIZACIJA SARAJEVO

PREDMET: ZASTUPNIČKO PITANJE

Poštovani, 

na osnovu članova 106. i  213. Poslovnika Skupštine Kantona Sarajevo („Službene novine
Kantona  Sarajevo  -  Drugi  novi  prečišćeni  tekst  br.:  41/12,  15/13,  47/13,  47/15  i  48/16)
upućujem zastupničko pitanje KJKP Vodovod i kanalizacija Sarajevo :

“Budući su na području Babinog Dola na planini Bjelašnici izgrađeni novi stambeni objekti i
stavljena u funkciju vještačka jezera čija se voda koristi za vještačko osnježavanje ljubazno
molim KJKP Vodovod i kanalizaciju da mi dostavi odgovore na sljedeća pitanja:

1. Da li kanalizacioni je kolektor Bjelašnica-Igman-Hadžići  projektovan da primi sve
otpadne vode koje će nastati iz novoizgrađenih objekata?
2. Da li su vršene neke procjene, izrađene studije u vezi gore pomenutog, te da li je
KJKP  VIKSA  iko  od  nadležnih  javnih  organa  (Općina  Trnovo)  ili  investitora
kontaktirao povodom ove stvari?
3. Da li su za KJKP VIKSA nastali ili će nastati dodatnih troškovi pumpanja vode-
vodoopskrbe sa izvorišta Sarajevsko polje na planinu Bjelašnicu koji su već 5 puta
skuplji od koštanja vodosnabdjevanja u ostatku Kantona Sarajevo?
4. Da  li  imate  procjenu  da  li  će  vodovod  Hojta  u  svom  punom  kapacitetu  moći
zamijeniti ispumpavanje vode sa izvorišta Sarajevsko polje?
5. Kada će biti utvrđena realna ekonomska cijena koštanja vodosnabdjevanja objekata
na  Babinom  Dolu  ukoliko  se  nastavi  ispumpavanje  vode  sa  izvorišta  Sarajevsko
polje?”

S poštovanjem,
________________________
Neira Dizdarević
Zastupnica Naše stranke u Skupštini Kantona Sarajevo


